
Vigen Vejlaug 
Generalforsamling 2021 

d. 3/6-2021 i Emdrup Kirke 
 
Dagsorden: 
1) valg af dirigent og referent  
 

Dirigent: Joakim Groth 
Referent: Jens Ulrik Lange 

 
Dirigenten konstaterede at generalforsamlingen var rettidigt indkaldt og forslag  
udsendt jf. gældende vedtægter 

 
2) beretning fra bestyrelsen om vejlaugets virksomhed i det forløbne år  

I formandens fravær gennemgik Karin fra forskønnelsesudvalget baggrunden for 
udvalgets arbejde. 

 
3) gennemgang af områdets nuværende tilstand og påbud fra Københavns Kommune  

Der er ikke modtaget påbud fra kommunen. Områdets tilstand er generelt god, men 
nogle områder kræver opmærksomhed jf. senere forslag. 

 
4) fremlæggelse af regnskab til godkendelse  
 Kasserer Per Andersen gennemgik regnskabet, som blev godkendt uden indsigelser. 
 
5) forslag fra bestyrelsen, vedligeholdelsessesplan (fartdæmpning og forskønnelsesplan), 
kontingent og budgetforslag. 

Alle de rejste forslag blev vedtaget, og med den begrænsede aktivitet i det forgangne 
år, står vejlauget godt økonomisk til at kunne gennemføre de foreslåede aktiviteter. 

  
6) forslag fra medlemmerne 

De indkomne forslag fra Lennart Søgård vedr. træer, kommer til at indgå i 
forskønnelsesudvalgets arbejde. Forslag vedr. udbedring af veje blev ligeledes 
godkendt af generalforsamlingen og Lennart stiller gerne op med ekspertise ved en 
gennemgang af vejene. 

 
7) godkendelse af vedligeholdelsesplan, medlemskontingent og budgetforslag for næste år  
 Udgår. En del af pkt. 5. 
 
8) valg af medlemmer til bestyrelsen 

Fra bestyrelsen udtræder formand Gert Andersen og Joakim Groth. En stor tak for 
jeres indsats. Karin Kornum Rønnebæk (Rørmosevej 4), Per Andersen (Ved Vigen 3) 
og Jens Ulrik Lange (Rørmosevej 13) ønskede genvalg og bibeholder deres pladser i 
bestyrelsen. 
Tak til de nye bestyrelsesmedlemmer Henriette Holst Nerrild og Troels Qvist, der 
stillede op og blev valgt til bestyrelsen. Bestyrelsen konstituerer sig ved første møde 
inden sommerferien 2021. 



 
9) valg af ny formand 
 Formand vælges ved førstkommende bestyrelsesmøde 
 
10) valg af revisor  
 Henrik Løhrer blev genvalgt som revisor. Som suppleant opstiller Palle Rasmussen. 
 
11) evt. 
 Undervejs og efter de normale punkter blev følgende punkter berørt og noteret til 
bestyrelsens arbejde og kommende generalforsamlinger: 
 
Forslag: Fortov ved kunstnerhuse bør udbedres i stykket mellem fliser og kantesten ifm. det 
andet arbejde. Henvendelse til manden med traktoren der kører på fortovet foran 
kunstnerhusene (Administrator: FSB/Kantorparken). Der mangler udfyldning. Knækkede 
fliser på stykket skal udbedres. Henrik Kany / Engblommevej kontakter FSB. 
 
Kommentarer til træer: Man skal være opmærksom på at evt. nedfaldsfrugt skal opsamles. 
 
Kommentarer til fartdæmpning: Fartdæmpning er en god ide. Typen må gerne bredes ud: 
De valgte er ikke kønne men kan også være ubehagelige at køre på. Der er også et 
økonomiske hensyn. Kan man evt. sætte en række let hævede brosten hen over vejen 
(måske i næste runde efter erfaringer med de valgte er opnået). Overvejelserne i udvalget 
har primært været økonomisk orienteret. Kunne man overveje et bump ved hjørnet at Ved 
Vigen og Engblommevej og dermed dæmpe farten for biler i svinget fra Ved Vigen? 
 
Fartdæmpning ønskes taget op igen ved næste generalforsamling. En evaluering ønskes 
efter et år. Det ønskes at fartbump kan placeres så cykler kan passere uden bump.  
 
 
 
Således opfattet d. 3/6-2021 
 
 
 
Jens Ulrik Lange 


